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ZAPYTANIE

U.......... _ _

Skierowane do: Burmistrza Karczewa Pana Michała Rudzkiego, zgodnie z art. 24 ust. 5 ustawy 
o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), kierując się dobrem mieszkańców i w 
związku z ich pytaniami, poniżej kieruję zapytanie do pana Burmistrza:

Stan faktyczny:

W dniu 25 stycznia 2021 r. złożyłam zapytanie do Burmistrza w sprawie uregulowania stanu 
prawnego ul Kościelnej. W odpowiedzi z dnia 4 lutego 2021 r. zostałam poinformowana, że w 
tej sprawie zostały już podjęte odpowiednie działania związane z uregulowaniem stanu 
prawnego.

Proszę o informację:

1. Czy został złożony wniosek do Wojewody w sprawie uregulowania stanu prawnego 
ulicy Kościelnej, tak jak zostało to zadeklarowane w odpowiedzi na zapytanie z dnia 
4 lutego 2021 r.

2. Jeśli wniosek został złożony, to proszę o informację o jego realizacji.

Odpowiedź proszę przekazać na mój adres mailowy: mirek-rudnickift/ vvp.pl


